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編 後 語

《止善》第二期，主題為「音樂與文化」，除兩篇特約稿外，共計收到來

自海內外 11 篇投稿論文，其中包括有歐洲地區奧地利、塞爾維亞共和國，非

洲地區南非共和國，美洲地區美國，以及亞洲地區伊朗伊斯蘭共和國。另納入

2007 年 4 月 20 日「『古琴、音樂美學與人文精神』跨領域、跨文化」學術研

討會發表之 12 篇論文，經詢問個人意願計有 8 篇願意投稿。此外，一般論文

投稿 3 篇。總計稿投本期論文篇數計 22 篇，除特約稿外刊登 8 篇，刊登率為

36% (8/22)。本期刊登論文總計 10 篇，發行份數 500 份。

本期前兩篇為特邀稿外，獲刊 8 篇論文均經過校內外專家學者審核通過，

可受公評。除本刊編輯委員外，參與本次審稿的校內外專家總計 32 人，包含

講座教授 1 人，教授 10 人、副教授 5 人、助理教授 14 人、資深講師 2 人，分

別任教（依校名筆畫多寡排序）於中國文化大學 1 位、中臺科技大學 1 位、文

藻外語學院 1 位、弘光科技大學 1 位、東吳大學 1 位、東海大學 1 位、南華大

學 1 位、國立中央大學 1 位、國立中正大學 1 位、國立交通大學 2 位、國立政

治大學 1 位、國立屏東教育大學 2 位、國立臺北藝術大學 1 位、國立臺南藝術

大學 4 位、國立臺灣大學 4 位、逢甲大學 1 位、淡江大學 1 位、清雲科技大

學 1 位、朝陽科技大學 3 位、義守大學 1 位、靜宜大學 1 位，以及任教於德國

柏林科技與哲學中心 1 位。感荷校內外學者專家撥冗惠予審查工作，本刊謹致

謝意。

本刊創刊獲得甚多好評，在既有基礎上，企盼本刊能為「通識教育」(general

education)的深蘊與長久發展略盡一分綿薄心力，故切盼賢友及有識者共襄盛

舉，不吝提出批評與指正。

《止善》編輯委員會
2007.06.12.
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Epilog

The topic of the second edition of our journal Zhishan 止善is “Music and 
Culture.” In addition to two invited contributions, there are eleven papers from both
Taiwan and abroad, including Austria, Republic of Serbia, Republic of South Africa,
the United States of America and Islamic Republic of Iran. Out of twelve papers
that were presented during the conference on “Interdisciplinary Conference on 
‘Guqin, Aesthetics and Humanism’”on April 20th 2007, eight were later submitted
to this journal. The overall number of papers, submitted was twenty two (which
includes three papers on general topics not related to the theme and events
mentioned above). Nine papers were chosen for publication for the present issue,
which amount to an acceptance rate of 40.91% (9/22). Including the two invited
contributions, a total of eleven papers are published here. Every issue of this
journal is printed out five hundred copies.

Apart from the two invited contributions, all papers have undergone a blind
peer-review process with reviewers from different institutions. Apart from the
members of the editorial board, a total of thirty three experts were involved in the
review process, including one chair professor, ten professors, five associate
professors, fourteen assistant professors and two senior lecturers. They hold
positions at Chinese Culture University, Central Taiwan University of Science and
Technology, Wenzao Ursuline College of Languages, Hungkuang University,
Soochow University, Tunghai University, NanHua University, National Central
University, National Chung Cheng University, National Chiao Tung University,
National Chengchi University, PingTung University of Education, Taipei National
University of the Arts, Tainan National University of the Arts, National Taiwan
University, Feng Chia University, Tamkang University, Ching Yun University,
Chaoyang University of Technology, I-Shou University, Providence University, and
the Berlin technical University. We wish to express our gratitude to these colleges
for their precious time and careful evaluation.

This journal has a well-established academic reputation. We hope this journal
can make substantial contribution to the further development of general education.
We are looking to criticism and comments of any kind.

Editorial Board of Zhishan 止善
2007.06.12.


